

第七届丝绸之路（敦煌）国际文化博览会，定于2024年9月20日-22日在甘肃省敦煌市举办。敦煌文博会是国家批准的唯一以“一带一路”国际文化交流为主题的国家高端文化展示交流平台。本届盛会以“践行全球文明倡议 深化文明交流互鉴”为主题，服务共建“一带一路”，传承弘扬敦煌文化，赋能经济社会发展，旨在促进丝绸之路沿线各国文化交流合作，增进民心相通，为构建人类命运共同体奠定更加广泛的人文基础。本届文博会的主要活动有：开幕式、文化展览、论坛会议、文艺演出、招商推介等多项内容。届时，国家相关部委负责同志、省区市代表团，境外官员、“一带一路”沿线国家和有关国际组织代表将出席开幕式及相关活动。

我们诚挚邀请 林秉镇先生 出席第七届丝绸之路（敦煌）国际文化博览会开幕式并参加相关活动！

第七届丝绸之路（敦煌）国际文化博览会组委会

2024年 8 月 7 日

The 7th Silk Road (Dunhuang) International Cultural Expo is scheduled to be held from September 20 to 22, 2024, in Dunhuang, Gansu. The Silk Road (Dunhuang) International Cultural Expo is the sole national high-end platform for cultural displays and exchanges approved by the state that centers on international cultural exchanges under the Belt and Road Initiative (BRI). This year's event, on the theme of "Implementing the Global Civilization Initiative, and Deepening Exchanges and Mutual Learning Among Civilizations," focuses on facilitating cooperation under the Belt and Road Initiative (BRI), carrying forward the Dunhuang Culture, and fueling economic and social development. All these efforts are aimed at promoting cultural exchanges and cooperation among countries along the Silk Road, fostering closer people-to-people ties, and thereby strengthening the public support for the development of a human community with a shared future. Opening ceremony, cultural exhibitions, forums and conferences, performances and investment promotion are among the main activities of the event. By that time, responsible persons of relevant state ministries and commissions, delegations at the provincial, autonomous regional, and municipal levels, Overseas officials, representatives of countries along the Belt and Road and relevant international organizations will attend the opening ceremony and related activities.

We sincerely invite the participation of Mr. LIM Byung-jin _____ in the opening ceremony and relevant activities of the 7th Silk Road (Dunhuang) International Cultural Expo.

Organizing Committee of the 7th Silk Road (Dunhuang)

International Cultural Expo

Aug. 7, 2024

日程安排

9月20日 星期五

全天 报到注册
晚上 文艺演出

9月21日 星期六

上午 开幕式
参观展览
下午 专项论坛
晚上 文艺演出

9月22日 星期日

上午 专项论坛

Schedule

September 20th (Friday)

All day: Registration
Evening: Performances

September 21th (Saturday)

Morning: Opening Ceremony
Exhibition Tour
Afternoon: Special Forum(s)
Evening: Performances

September 22th (Sunday)

Morning: Special Forum(s)

